
XIV Integracyjny Drużynowy Turniej w Boccię
XIV Integracyjny Drużynowy Turniej  w Boccię  o  Puchar Prezydenta miasta Piotrkowa
Trybunalskiego Pana Krzysztofa Chojniaka.  Na zawody przyjechało   27 drużyn z  regionu.
Zawodnicy rywalizowali  w dwóch kategoriach: osoby chodzące oraz poruszające się na wózku.
Każdy mecz składał się z sześciu rund. W wyniku zaciętych, ale sportowych i  przyjacielskich 
rywalizacji podium zawodów wyglądało następująco:
Kategoria -  Wózki
1. Warsztaty Terapii Zajęciowej w Tomaszowie Mazowieckim.
2. Niepełnosprawni Opoczno.
3. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Poddębicach
Kat. Chodzący
1. Warsztaty Terapii Zajęciowej w Piotrkowie Trybunalskim
2. Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Radomiu
3. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Poddębicach
Ponadto w trakcie zawodów tradycyjnie został rozegrany turniej w darta o puchar dyrektora OSiR
pana Leszka Heinzla.
W tej kategorii najcelniejsze oko mieli:
Kat. Wózki
1. Niepełnosprawni Piotrków
2. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Poddębicach
3. Warsztaty Terapii Zajęciowej w Tomaszowie Mazowieckim
Kat. Chodzący
1. Środowiskowy Dom Samopomocy w Łasku
2. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Poddębicach
3. Szkoła Podstawowa nr 2 w Piotrkowie Trybunalskim
Puchary  i  nagrody  najlepszym  drużynom  oraz  zawodnikom  wręczali  Prezydent  Piotrkowa
Trybunalskiego Pan Krzysztof Chojniak, Dyrektor SOS-W Pani Gabriela Burzyńska oraz  w imieniu
Dyrektora OSiR Pan Mirosław Laskowski. Nie wszystkim zawodnikom udało się wyjechać
z  Piotrkowa  z  pucharem,   ale  za  to   z  pewnością  wszyscy  opuścili  nasz  gród  z  nowym
doświadczeniem, znajomościami, a może też
z   przemyśleniami  co należy zmienić  i  poprawić.  Dziękujemy Panu Prezydentowi  Krzysztofowi
Chojniakowi  za  patronowanie  naszym  zawodom,  partnerom  za  wsparcie,  Miejskiej  Komisji
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych,  a  nade  wszystko  zawodnikom i  ich  opiekunom oraz
trenerom za przyjazd i zaangażowanie.
Cieszymy się, że mogliśmy gościć tak liczną grupę miłośników bocci i mamy nadzieję na spotkanie w
podobnym gronie w maju 2019 na zawodach indywidualnych. 


